

ENGLISH (French below)



Press release – for immediate distribution

Paris, 14 October 2024

KENCHANA and MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT partner up to create a new original children's animation series.

KENCHANA, a production company specializing in children's animation, and **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT**, a distribution company dedicated to animation, have announced their partnership for the development and distribution of a new 26 x 26' CGI animation series for 6- to 10-year-olds, titled ***Billie's On A Mission***.

KENCHANA will develop and executive produce the series, while **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT** will be involved in the creative process and will handle international distribution. Thanks to this strategic partnership, the worldwide ambition of **this original production** on the international scene will be incorporated from the get-go, with the aim of attracting a broad audience.

This collaboration between the teams at **KENCHANA** and **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT** is a result of the approach and vision which the two companies have in common: a shared mindset of envisioning creation and exploitation as a whole, blending the two cohesively in order to meet the expectations of both the audience and the market.

Guillaume Schmitt, Managing Director of KENCHANA, rejoices: *"We are thrilled to be working alongside the MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT teams. Their extensive expertise in IP creation and international distribution will provide **Billie's On A Mission** with a unique opportunity to reach audiences around the world"*.

Camille Oesch, President of KENCHANA, says: *"Joining forces with a trusted partner who shares the same artistic interests and international goals is exactly what we wanted for this series. It is the beginning of a human and creative adventure"*.

Boris Hertzog, President of MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT, notes: *"We are delighted to be working with Camille and Guillaume on this fantastic project and to join*

them on this promising new endeavor. We all loved **Billie's On A Mission** and we are certain that this series will appeal to children and families all around the world”.

Isabelle Aghina, Director of Distribution at MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT, adds: “**Billie's On A Mission** is a perfect example of our commitment to premium content, and we are most pleased to be partnering with KENCHANA only a few months after the launch of MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT”.

About KENCHANA

KENCHANA is a Paris-based animation series production company founded by Camille Oesch and Guillaume Schmitt, specializing in series for young audiences. Its motto: “Animation with a Twist”.

About MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT

MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT is an animation, audiovisual and film production and distribution company founded by Boris Hertzog with the support of CYD Partners and the Movie One fund.

Kenchana press contact:

Camille Oesch

c.oesch@kenchana.eu - + 33 (0)6 17 63 75 41

Website: www.kenchana.eu

Social media:

- Linked In: www.linkedin.com/company/kenchana
- Instagram: www.instagram.com/kenchana_animation

KENCHANA

Animation with a Twist.

Moon-Keys press contacts:

Adalbert & Cie - Véronique Dumon

veronique.d@adalbert-rp.fr - +33 06 20 32 01 15

Boris Hertzog

bh@moonkeys-content.com



*Communiqué de presse – pour diffusion immédiate
Paris, le 14 octobre 2024*

KENCHANA et MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT s'associent pour la création d'une nouvelle série originale d'animation jeunesse.

KENCHANA, société de production spécialisée dans l'animation jeunesse, et **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT**, société de distribution dédiée à l'animation, annoncent leur partenariat pour le développement et la distribution d'une nouvelle série d'animation CGI de 26 x 26', pour les 6-10 ans, intitulée ***Billie's On A Mission***.

KENCHANA assurera le développement et la production déléguée de la série. De son côté, **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT** sera associée au processus créatif du projet et prendra en charge la distribution internationale. Ce partenariat stratégique permettra d'intégrer dès le démarrage la dimension internationale de **cette production originale** sur la scène internationale, avec pour ambition de séduire un large public.

Cette collaboration entre les équipes de **KENCHANA** et **MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT** s'inscrit dans une démarche et une vision commune : penser la création et l'exploitation comme un tout, de la manière la plus cohérente possible, afin de répondre aux attentes du public et du marché.

Guillaume Schmitt, directeur général de KENCHANA, déclare : « *Nous nous réjouissons de travailler aux côtés des équipes de MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT. Leur grande expertise en matière de création d'IP et de distribution internationale offre à **Billie's On A Mission** une opportunité unique d'atteindre les publics du monde entier.* »

Camille Oesch, présidente de KENCHANA, souligne : « *S'associer à un partenaire de confiance, qui partage les mêmes intérêts artistiques et les mêmes ambitions internationales, est exactement ce que nous souhaitions pour cette série. C'est le début d'une aventure humaine et créative.* »

Boris Hertzog, Président de MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT, ajoute : « *Nous sommes ravis de travailler avec Camille et Guillaume sur ce fantastique projet, et de les accompagner dans cette nouvelle aventure prometteuse. Nous avons tous adoré **Billie's On A Mission**, et nous sommes persuadés que cette Série plaira aux enfants et aux familles du monde entier.* »

Isabelle Aghina, Directrice de la Distribution de MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT complète : « ***Billie's On A Mission** incarne parfaitement notre engagement pour des contenus premium, et nous sommes très heureux de nous associer à KENCHANA quelques mois après le lancement de MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT* ».

À propos de KENCHANA

KENCHANA est une société de production de séries d'animation basée à Paris, fondée par Camille Oesch et Guillaume Schmitt, spécialisée dans les séries destinées au jeune public. Sa devise : « Animation With A Twist ».

À propos de MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT

MOON-KEYS INTERNATIONAL CONTENT est une société de distribution et de production d'œuvres d'animation, audiovisuelles et cinématographiques, fondée par Boris Hertzog accompagnée de la société CYD Partners et du fonds Movie One.

Contacts presse Kenchana :

Camille Oesch

c.oesch@kenchana.eu - + 33 (0)6 17 63 75 41

Site internet : www.kenchana.eu

Réseaux sociaux :

- Linked In : www.linkedin.com/company/kenchana
- Instagram : www.instagram.com/kenchana_animation

KENCHANA

Animation With A Twist.

Contacts presse Moon-Keys :

Adalbert & Cie - Véronique Dumon

veronique.d@adalbert-rp.fr - +33 06 20 32 01 15

Boris Hertzog

bh@moonkeys-content.com